



Automatic reply: Privacy Act request P-2025-03246 / F281, Your File EP2025_0354164, Clarification Required

From ATIP / AIPRP <ATIP-AIPRP@rcmp-grc.gc.ca>

Date Wed 2025-06-11 3:31 PM

To Mark Lepore <mlepore@hotmail.com>

(le français suit)

Good day,

Thank you for contacting the Access to Information and Privacy Branch of the RCMP.

UPDATED December 16, 2024:

****Please note as of January 6th, the ATIPB email address will no longer be active. The new email address will be as follows: ATIP-AIPRP@rcmp-grc.gc.ca ****

Please be advised we are working to respond to all inquiries within a timely manner. However, due to an increase in the volume of requests received there will be a delay in a response. If your inquiry is related to a status update for your request, you will not receive a reply at this time. Please note, it is not necessary or recommended to send multiple inquiries concerning your request. This will not speed up ATIP in processing your request. Your patience and cooperation is greatly appreciated at this time while we work diligently to process your request.

If you would like to make a request, you may submit your request through the RCMP's online portal at the following link; <https://www.rcmp-grc.gc.ca/en/access-information-and-privacy>. By submitting online, you will be provided with a tracking number as well as guidance on what is required which will lessen the chances of us requiring clarification on your request.

If you are seeking information regarding the **Canadian Firearms program** you may find the information on their website: <https://www.rcmp-grc.gc.ca/en/firearms>.

If you are seeking information regarding **criminal records and certified criminal record checks** (Canadian Criminal Real Time Identification Services (CCRTIS)) you may find the information on their website: <https://www.rcmp-grc.gc.ca/en/criminal-records>.

Thank you for your patience.

Bonjour,

Merci d'avoir contacté la Sous-direction de l'accès à l'information et de la protection des renseignements personnels de la GRC.

MISE À JOUR le 16 décembre, 2024

****Veuillez noter qu'à partir du 6 janvier, l'adresse électronique de l'ATIPB ne sera plus active. La nouvelle adresse électronique sera la suivante: ATIP-AIPRP@rcmp-grc.gc.ca ****

Veuillez noter que nous travaillons à répondre aux demandes dans les plus brefs délais. Cependant, en raison d'une augmentation du volume de demandes reçues, il y aura un délai de réponse. Si votre demande concerne une mise à jour au statut de votre demande, vous ne recevrez pas de réponse pour le moment. Veuillez noter qu'il n'est pas nécessaire ni recommandé d'envoyer plusieurs demandes concernant votre requête. Cela n'accélérera pas le traitement de votre demande par l'AIPRP. Nous vous remercions de votre patience et de votre coopération pendant que nous travaillons avec diligence au traitement de votre demande.

Si vous souhaitez faire une demande, vous pouvez la soumettre par l'entremise du portail en ligne de la GRC au lien suivant : <https://www.rcmp-grc.gc.ca/fr/acces-a-linformation-et-protection-des-renseignements-personnels>.

En soumettant votre demande en ligne, vous recevrez un numéro de suivi ainsi que des conseils sur ce qui est requis afin de réduire les risques d'une demande de clarification sur votre demande.

Si vous cherchez à obtenir de l'information sur le **Programme canadien des armes à feu**, vous pourriez trouver l'information sur leur site Web : <https://www.rcmp-grc.gc.ca/fr/armes-a-feu>.

Si vous cherchez des renseignements concernant **les casiers judiciaires et les vérifications certifiées du casier judiciaire** (Services canadiens d'identification criminelle en temps réel (SCICTR)), vous pourriez trouver l'information sur leur site Web : <https://www.rcmp-grc.gc.ca/fr/casiers-judiciaires>.

Merci de votre patience.